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PROCES-VERBAL 

 

 Încheiat în data de 03.02.2023, ora 14.00, la sediul Primariei comunei Stănileşti, judetul 

Vaslui, în cadrul şedinţei ordinare a Consiliului Local al comunei Stanilești convocată în baza 

dispoziţiei Nr. 16/26.01.2023 a primarului comunei Stănileşti.  

Din totalul de 15 consilieri locali, 15 sunt prezenţi. La ședință participă doamna Gugiuman 

Luminița-Mihaela, Referent contabil și doamna Silitră Violeta, Consilier asistent, Compartimentul 

Financiar Contabil și Achiziții Publice. De asemenea, în sală sunt prezenți domnii Arcăleanu 

Marius – consilier județean, domnul Armănuță Dragoș și domnul Paraschiv Vasile.  

Secretarul general al comunei Stănileşti, Burcioagă Mihaela, pune la dispoziţia domnilor 

consilieri locali procesul verbal al şedinţei de îndată a Consiliului Local, din data de 21.12.2022. 

Cu 15 voturi „pentru”, nici un vot „împotriva”  şi nici o „abţinere”, procesul verbal al şedinţei este 

aprobat.  

Domnul Bejan Vasilache, în calitate de președinte de ședință, dă citire proiectelor de 

hotărâre înscrise pe ordinea de zi a ședinței. Se fac propuneri pentru primul proiect de hotărâre 

înscris pe ordinea de zi a ședinței: 

1. Proiect de hotărâre privind alegerea președintelui de ședință al Consiliului Local al 

comunei Stănilești, județul Vaslui, pentru lunile februarie, martie și aprilie 2023.  

 Se trece la discuții: 

1. Dl. consilier local Sandu Costică: Propun pe domnul consilier local Mitrofan Teodor.  

 Întrucât nu mai există alte propuneri, se supune la vot propunerea ca domnul Mitrofan 

Teodor să fie ales președinte de ședință pentru lunile februarie, martie și aprilie 2023.  

 Cu 15 „pentru”, nici un vot „împotriva”  şi nici o „abţinere”, proiectul de hotărâre este 

aprobat.  

 Domnul primar, Tofan Găbișor, propune suplimentarea ordinii de zi a ședinței cu un proiect 

de hotărâre:  

1. Proiect de hotărâre privind aprobarea Protocoalelor de colaborare încheiate între Ministerul 

Muncii și Protecției Sociale și Unitatea Administrativ Teritorială Comuna Stănilești, județul 

Vaslui, în vederea implementării proiectului ”HUB de servicii MMPS-SII MMPS”, cod 

MySmis 130963.  

 Se supune la vot propunerea de suplimentare a ordinii de zi a ședinței.  

Cu 15 voturi „pentru”, nici un vot „împotriva”  şi nici o „abţinere”, suplimentarea ordinii 

de zi a ședinței este aprobată.  
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Domnul consilier local Mitrofan Teodor dă cititre proiectelor de hotărâre înscrise pe 

ordinea de zi a ședinței:  

1. Proiect de hotărâre privind aprobarea utilizării excedentului bugetului local al 

comunei Stănilești al anului 2022 pentru secțiunea de funcționare și /sau dezvoltare a 

bugetului local de venituri si cheltuieli a comunei Stănilești, județul Vaslui, din anul 2023.  

2. Proiect de hotărâre privind aprobarea bugetului local de venituri și cheltuieli al 

comunei Stănilești, județul Vaslui, pentru anul 2023.  

3. Proiect de hotărâre privind aprobarea actualizării Programului anual al achiziţiilor 

publice al U.A.T. Comuna Stănileşti, judeţul Vaslui, publice pentru anul 2023.  

4. Proiect de hotărâre privind aprobarea reţelei unităţilor de învăţământ preuniversitar 

de stat şi structuri de pe raza Unităţii Administrativ Teritoriale Stănileşti, care vor funcţiona 

în anul şcolar 2023 – 2024.  

5. Proiect de hotărâre privind aprobarea planului de acţiuni şi lucrări de interes local, 

pentru persoanele majore apte de muncă din cadrul familiilor beneficiare de venit minim 

garantat, pentru anul 2023, la nivelul U.A.T. Comuna Stănileşti.  

            6. Proiect de hotărâre privind aprobarea analizei stadiului de înscriere a datelor în 

Registrul Agricol al U.A.T.C. Stănilești, pentru trimestrele III și IV al anului 2022 și 

stabilirea măsurilor pentru eficientizarea acestei activităţi.  

7. Proiect de hotărâre privind aprobarea Raportului privind activitatea desfăşurată de 

către asistenţii personali ai persoanelor cu grad de handicap “grav cu asistent personal” 

pentru semestrul al II-lea, la nivelul U.A.T. Comuna Stănileşti, judeţul Vaslui.  

8. Proiect de hotărâre privind stabilirea salariilor de bază pentru funcţionarii publici şi 

personalul contractual din cadrul aparatului de specialitate al primarului comunei 

Stănileşti, judeţul Vaslui şi din serviciile publice din subordinea Consiliului Local Stănileşti. 

9. Proiect de hotărâre privind aprobarea Planului local pentru asigurarea cu resurse 

umane, materiale și financiare destinate prevenirii și gestionării situațiilor de urgență pentru 

anul 2023, la nivelul U.A.T. Comuna Stănilești, județul Vaslui. 

10. Prezentarea Raportului de audit Nr. 98916/13.12.2022 și a Deciziei Nr. 39/11.01.2023 

emisă de către directorul adjunct al Camerei de Conturi Vaslui, acte încheiate în urma misiunii de 

audit financiar asupra contului de execuție pe anul 2021.  

Se supune la vor ordinea de zi a ședinței. Cu 15 voturi „pentru”, nici un vot „împotriva”  şi 

nici o „abţinere”, ordinea de zi a ședinței este aprobată. Se trece la discutarea următorului proiect 

înscris pe ordinea de zi a ședinței: 

2. Proiect de hotărâre privind aprobarea utilizării excedentului bugetului local al comunei 

Stănilești al anului 2022 pentru secțiunea de funcționare și /sau dezvoltare a bugetului local 

de venituri si cheltuieli a comunei Stănilești, județul Vaslui, din anul 2023.  

Domnul primar Tofan Găbișor, dă citire referatului de aprobare, proiectului de hotărâre și 

sumelor înscrise în proiectul de hotărâre. Se trece la discuții:  

1. Dl. primar Tofan Găbișor: La fiecare început de an, excedentul din anul anterior se raportează 

pentru secțiunea de funcționare a anului în curs. Doamna contabil vă poate da detalii mai multe.  
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2. Dna. contabil Gugiuman Luminița Mihaela: Din încasări avem suma de 27.376 lei, 

necheltuită, încasată din taxa de apă. Iar restul sumei reprezintă un rest necheltuit din execedentul 

anului trecut. Economiile au fost alocate către secțiunea funcționare, la finanțare achiziție bunuri, 

serviciilor și plata salariilor și la secțiunea dezvoltare. Nu avem înregistrat gol de casă sau deficit. 

Dacă aveți alte întrebări.  

Întrucât nu mai există discuții, se trece la vot. Cu 15 voturi „pentru”, nici un vot „împotriva”  

şi nici o „abţinere”,  proiectul de de hotărâre privind aprobarea utilizării excedentului bugetului 

local al comunei Stănilești al anului 2022 pentru secțiunea de funcționare și /sau dezvoltare 

a bugetului local de venituri si cheltuieli a comunei Stănilești, județul Vaslui, din anul 2023, 

este aprobat.  

Se trece la discutarea următorului punct înscris pe ordinea de zi a ședinței: 

3. Proiect de hotărâre privind aprobarea bugetului local de venituri și cheltuieli al comunei 

Stănilești, județul Vaslui, pentru anul 2023.  

Domnul primar Tofan Găbișor, dă citire referatului de aprobare, proiectului de hotărâre, 

sumelor înscrise în proiectul de hotărâre și listei de investiții. Se trece la discuții:  

1. Dl. primar Tofan Găbișor: Știu că sunt cifre foarte multe. Dar încercați să vă amintiți 

investițiile. Pentru partea de fonduri P.N.N.R. este o listă de investiții intermediară.  

2. Dna. contabil Gugiuman Luminița Mihaela: Pentru persoanele vulnerabile, însemnând 

asistenți personali ai persoanelor cu grad de handicap și indemnizații de însoțitor este alocată suma 

de 3,9 milioane lei, din care o parte de sumă este subvenționată. În luna octombrie vom fi nevoiți 

să suplimentăm sumele, deoarece avem un număr însemnat de asistenți personali și indemnizații 

de însoțitori. Am prevăzut în cadrul bugetului măririle salariale, dar impactul asupra bugetului este 

minor. La capitolul investiții suma este de 44 milionae datorită proiectelor cu finanțare națională 

sau prin P.N.N.R.. Anul acesta ne axăm pe partea de investiții pe apă, canal și drumuri.  

3. Dl. primar Tofan Găbișor: Pe proiectul cu A.P.C. finanțat din fonduri P.O.I.M. suma investită 

pe teritoriul comunei Stănilești este considerabilă, de aproximativ 70.000.000 lei. Doar 2-3 

investiții vor fi finanțate integral de la bugetul local. Pentru restul obiectivelor de investiții vom 

asigura doar partea de cofinanțare. Alt aspect, știu că toți vă întrebați ce vom face cu Ziua 

Satului…Am alocat bani pentru organizare, dar vom vedea dacă nu apare altceva. Anul trecut am 

alocat suma de la ziua satului pentru culte. Anul acesta trebuie să alocăm o sumă pentru acoperișul 

bisericii noi care se construiește în satul Chersăcosu. Vor mai si rectificări pe parcursul anului, mai 

vedem ce apare.  

4. Dl. consilier Crețu Dorin: Referitor la drumul de la Stănilești la Budu, de ce nu încercați să 

găsiți altă sursă de finanțare. Este destul de costisitor să îl facem din bugetul local.  

5. Dl. primar Tofan Găbișor: Vrem să demarăm un singur segment de drum. De la Stănilești la 

Budu este cel mai avariat. Este urgentă și este o necesitate. Investiția totală, drumul, rămâne la 

finanțare la M.D.L.P.A., nu îl retragem.  

6. Dl. consilier local Crețu Dorin: Eu nu contesc necesitatea drumului, nu contest asta. Dar să 

încercăm să îl facem din alte fonduri. Noi ce pierdem dacă încercăm.  

7. Dl. primar Tofan Găbișor: Domnule consilier, dacă locuiați la Budu aveați altă atitudine.  
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8. Dl. consilier local Zaharia Liviu: Și cetățenii de la Pogănești cum s-au simțit, când a fost 

refuzat drumul de la Gura Văii la Pogănești?  

9. Dl. primar Tofan Găbișor: Deci menținem proiectul la finanțare, iar dacă vom obține finanțare, 

va fi eligibilă contribuția și cheltuielile făcute. Ne mai ajută și Consiliul Județean. Este un drum 

comunal, între două localități. Nu este un moft, este o necesitate. Nu poate ajunge I.S.U, Salvarea, 

microbuzul școlar.... 

10. Dl. consilier local Zaharia Liviu: Eu nu contest asta. Dar când am propus modernizarea 

drumului de la Gura Văii la Pogănești, domnul Balan a fost foarte vehement. Domnule primar, nu 

ați specificat faptul că proiectul cu drumul este multianual și suma pe care ați citit-o este doar 

tranșa de anul ăsta.  

11. Dl. primar Tofan Găbișor: Pentru acest proiect vom avea hotărâre de consiliu local separată. 

Discutăm separat, ulterior, pe proiect. Acum se discută bugetul, pe ansamblu.  

12. D. consilier local Chirițoiu Viorel: Domnule, eu nu am auzit nimic în investiții de satul 

Stănilești.  

13. Dl. primar Tofan Găbișor: Cum domnule consilier? Și toate proiectele cofinanțate pentru 

Stănilești? Doar cofinanțarea pe proiectul de la A.P.C. este câteva milioane. Nu vă amintiți H.C.L. 

din 31.08.2022 când s-au aprobat indicatorii pentru apă și canalizare la Stănilești ? 

14. Dl. consilier local Zaharia Liviu: Noi am intrat în A.P.C. – A.D.I.V. pe durata mandatului 

meu, domnul Gavrilescu m-a rugat să aderăm, pentru că nu s-a înțeles cu celălalt primar dinaintea 

mea.  

15. Dl. primar Tofan Găbișor: V-am spus și vă mai spun. Tot ceea ce găsesc început și este bun, 

duc mai departe. Dacă nu aprobam indicatorii în august, nu aveam investiția.  

16. Dl. consilier local Bejan Vasilache: Dar legat de aducțiunea cu gaz, nu mai faceți nimic?  

17. Dl. primar Tofan Găbișor: Mai bine nu deschideți subiectul, vă spun eu......lăsați lucrurile 

așa cum sunt.  

18. Dna. contabil Gugiuman Luminița Mihaela: Este în stand-by.  

19. Dl. consilier local Crețu Dorin: Domnule primar, lucrurile sunt necesare să fie făcute. Dar vă 

rugăm să le faceți și legal, să nu fim purtați pe drumuri după asta...... 

20. Dl. primar Tofan Găbișor: Tocmai, domnule consilier, că noi am fost purtați pe drumuri, cu 

reclamații...  

Întrucât nu mai există discuții, se trece la vot. Cu 15 voturi „pentru”, nici un vot „împotriva”  

şi nici o „abţinere”,  proiectul de de hotărâre privind aprobarea utilizării excedentului bugetului 

local al comunei Stănilești al anului 2022 pentru secțiunea de funcționare și /sau dezvoltare 

a bugetului local de venituri si cheltuieli a comunei Stănilești, județul Vaslui, din anul 2023, 

este aprobat.  

Se trece la discutarea următorului punct înscris pe ordinea de zi a ședinței: 

4. Proiect de hotărâre privind aprobarea actualizării Programului anual al achiziţiilor publice 

al U.A.T. Comuna Stănileşti, judeţul Vaslui, publice pentru anul 2023.  
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Domnul primar Tofan Găbișor, dă citire referatului de aprobare, proiectului de hotărâre, 

sumelor înscrise în proiectul de hotărâre. Doamna Silitră Violeta, Consilier achiziții publice, dă 

citire anexelor la proiectul de hotărâre. Se trece la discuții:  

1. Dna. Silitră Violeta, Consilier achiziții publice: Actualizăm planul de achiziții și lista de 

investiții față de cele aprobate în luna decembrie, în funcție de sumele aprobate în buget. Iar 

investițiile le avem trecute în anexe separate, în funcție de sursa de finanțare, pe buget local sau pe 

buget P.N.N.R. 

2. Dl. primar Tofan Găbișor: Dacă aveți întrebări? 

Întrucât nu mai există discuții, se trece la vot. Cu 15 voturi „pentru”, nici un vot „împotriva”  

şi nici o „abţinere”,  proiectul de de hotărâre privind aprobarea actualizării Programului anual 

al achiziţiilor publice al U.A.T. Comuna Stănileşti, judeţul Vaslui, publice pentru anul 2023, 

este aprobat.  

Se trece la discutarea următorului punct înscris pe ordinea de zi a ședinței: 

5. Proiect de hotărâre privind aprobarea reţelei unităţilor de învăţământ preuniversitar de stat 

şi structuri de pe raza Unităţii Administrativ Teritoriale Stănileşti, care vor funcţiona în anul 

şcolar 2023 – 2024.  

Domnul primar Tofan Găbișor, dă citire referatului de aprobare, proiectului de hotărâre.   

Doamna Burcioagă Mihaela, Secretar general,  dă citire anexei la proiectul de hotărâre. Se trece la 

discuții:  

1. Dna. Burcioagă Mihaela, Secretar general: Proiectul de hotărâre se află pe ordinea de zi 

deoarece abia în cursul lunii ianuarie am primit avizul conform al I.S.J. Vaslui, fără de care nu 

poate fi aprobat. Rețeau școlară pentru anul școlar 2023-2024 se menține în același format ca și în 

anul școlar anterior, cu structurile din localitățile Pogănșeti și Stănilești. Dacă sunt întrebări?  

2. Dl. primar Tofan Găbișor: Aici voiam să aduc în discuție situația microbuzelor școlare pe care 

le avem și sunt vechi, din 2009. Ne-am săturat de reparat la ele și sunt foarte costisitoare. Și nu 

știm cum să mai facem. Am făcut solicitări peste solicitări pentru un microbuz școlar nou. Noi 

avem 470 de copii. Sunt comune care au sub 100 de copii. Vă rugăm, domnule consilier județean, 

să transmiteți doleanța noastră la județ. Nu ne putem hazarda să luăm un microbuz școlar din buget 

local și să primim altul după.  

Întrucât nu mai există discuții, se trece la vot. Cu 15 voturi „pentru”, nici un vot „împotriva”  

şi nici o „abţinere”,  proiectul de de hotărâre privind aprobarea reţelei unităţilor de învăţământ 

preuniversitar de stat şi structuri de pe raza Unităţii Administrativ Teritoriale Stănileşti, 

care vor funcţiona în anul şcolar 2023 – 2024, este aprobat.  

Se trece la discutarea următorului punct înscris pe ordinea de zi a ședinței: 

6. Proiect de hotărâre privind aprobarea planului de acţiuni şi lucrări de interes local, pentru 

persoanele majore apte de muncă din cadrul familiilor beneficiare de venit minim garantat, 

pentru anul 2023, la nivelul U.A.T. Comuna Stănileşti.  

Domnul primar Tofan Găbișor, dă citire referatului de aprobare, proiectului de hotărâre.  

Domnul viceprimar, Tofan Costică, dă citire planului de lucrări anexat la proiectul de hotărâre. Se 

trece la discuții:  
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1. Dl. viceprimar Tofan Costică: Cu numărul de ore pe care beneficiarii de la 416 le au de prestat, 

încercăm să acoperim și noi diverse activități. Dar să știți că parte din ei sunt bolnavi și nu pot 

presta orele de muncă. Oricum, nu avem un număr mare de beneficiari.  

Întrucât nu mai există discuții, se trece la vot. Cu 15 voturi „pentru”, nici un vot „împotriva”  

şi nici o „abţinere”,  proiectul de de hotărâre privind aprobarea planului de acţiuni şi lucrări de 

interes local, pentru persoanele majore apte de muncă din cadrul familiilor beneficiare de 

venit minim garantat, pentru anul 2023, la nivelul U.A.T. Comuna Stănileşti, este aprobat.  

Se trece la discutarea următorului punct înscris pe ordinea de zi a ședinței: 

7. Proiect de hotărâre privind aprobarea analizei stadiului de înscriere a datelor în Registrul 

Agricol al U.A.T.C. Stănilești, pentru trimestrele III și IV al anului 2022 și stabilirea 

măsurilor pentru eficientizarea acestei activităţi.  

Domnul primar Tofan Găbișor, dă citire referatului de aprobare, proiectului de hotărâre.   

Doamna Burcioagă Mihaela, Secretar general,  dă citire anexei la proiectul de hotărâre. Se trece la 

discuții:  

1. Dna. Burcioagă Mihaela, Secretar general: După cum știți, am mai prezentat un astfel de 

proiect de hotărâre în consiliul local, deoarece obligația de a analiza datele înscrise în registrul 

agricol este trimestrială. Registrul agricol se întocmeşte în format electronic la nivelul comunei 

Stănilești, pe fiecare localitate componentă a unităţii administrativ – teritoriale. Vă voi citi 

principalii indicatori din registrul agricol și tipul de activități desfășurate de către funcționarii 

publici, numărul și tipul adeverințelor eliberate. În ceea ce privește componența compartimentului, 

este aceeași și nu s-au produs modificări de la ultimul proiect de hotărâre de acest tip aprobat.  

Întrucât nu mai există discuții, se trece la vot. Cu 15 voturi „pentru”, nici un vot „împotriva”  

şi nici o „abţinere”,  proiectul de de hotărâre privind aprobarea analizei stadiului de înscriere a 

datelor în Registrul Agricol al U.A.T.C. Stănilești, pentru trimestrele III și IV al anului 2022 

și stabilirea măsurilor pentru eficientizarea acestei activităţi, este aprobat.  

Se trece la discutarea următorului punct înscris pe ordinea de zi a ședinței: 

8. Proiect de hotărâre privind aprobarea Raportului privind activitatea desfăşurată de către 

asistenţii personali ai persoanelor cu grad de handicap “grav cu asistent personal” pentru 

semestrul al II-lea, la nivelul U.A.T. Comuna Stănileşti, judeţul Vaslui.  

Domnul primar Tofan Găbișor, dă citire referatului de aprobare, proiectului de hotărâre.   

Doamna Burcioagă Mihaela, Secretar general,  dă citire anexei la proiectul de hotărâre. Se trece la 

discuții:  

1. Dna. Burcioagă Mihaela, Secretar general: Numărul persoanelor care beneficiază de 

indemnizații de însoțitor sau de asistenți personali ai persoanelor adulte cu grad de handicap “grav 

cu asistent personal” este în continuă creștere. Avem în plată 75 de indemnizații și 41 de asistenți 

personali.  

Întrucât nu mai există discuții, se trece la vot. Cu 15 voturi „pentru”, nici un vot „împotriva”  

şi nici o „abţinere”,  proiectul de de hotărâre privind aprobarea Raportului privind activitatea 

desfăşurată de către asistenţii personali ai persoanelor cu grad de handicap “grav cu asistent 
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personal” pentru semestrul al II-lea, la nivelul U.A.T. Comuna Stănileşti, judeţul Vaslui, este 

aprobat.  

Se trece la discutarea următorului punct înscris pe ordinea de zi a ședinței: 

9. Proiect de hotărâre privind stabilirea salariilor de bază pentru funcţionarii publici şi 

personalul contractual din cadrul aparatului de specialitate al primarului comunei 

Stănileşti, judeţul Vaslui şi din serviciile publice din subordinea Consiliului Local Stănileşti. 

Domnul primar Tofan Găbișor, dă citire referatului de aprobare, proiectului de hotărâre.   

Doamna Burcioagă Mihaela, Secretar general,  dă citire anexei la proiectul de hotărâre 

reprezentând salariile de bază la gradația “zero”. Se trece la discuții:  

1. Dl. primar Tofan Găbișor: Am hotărârt să susțin acest proiect de hotărâre deoarece sunt 

sumele necesare în bugetul local. În plus, avem muncitorii din compartimentul administrativ pe 

care îi folosim la diverse lucrări și oamenii trebuie motivați. Dacă sunteți de acord sau dacă aveți 

alte propuneri.  

Întrucât nu mai există discuții, se trece la vot. Cu 15 voturi „pentru”, nici un vot „împotriva”  

şi nici o „abţinere”,  proiectul de de hotărâre privind stabilirea salariilor de bază pentru 

funcţionarii publici şi personalul contractual din cadrul aparatului de specialitate al 

primarului comunei Stănileşti, judeţul Vaslui şi din serviciile publice din subordinea 

Consiliului Local Stănileşti, este aprobat.  

1. Dl. consilier local Crețu Dorin: Doamna secretar, eu am o întrebare: Câte ore lunar trebuie să 

lucreze un funcționar public? Și câte zile se lucrează? Și câte ore pe zi trebuie să lucreze?  

2. Dna. Burcioagă Mihaela, Secretar general: Depinde de lună. Sunt între 20 – 22 zile lucrătoare 

pe lună. Programul este de 8 ore pe zi, 40 de ore pe săptămână.  

3.  Dl. consilier local Crețu Dorin: Vă dau o temă pentru acasă, să vă gândiți.  

4.  Dna. Burcioagă Mihaela, Secretar general: La ce anume vă referiți? Fiți mai explicit. Dacă 

vă referiți la pauza de masă, se compensează cu programul întreg de vineri, când se lucrează până 

la ora 16.00, nu avem program scurt.  

Se trece la discutarea următorului punct înscris pe ordinea de zi a ședinței: 

10. Proiect de hotărâre privind aprobarea Planului local pentru asigurarea cu resurse umane, 

materiale și financiare destinate prevenirii și gestionării situațiilor de urgență pentru anul 

2023, la nivelul U.A.T. Comuna Stănilești, județul Vaslui. 

 Domnul primar Tofan Găbișor, dă citire referatului de aprobare, proiectului de hotărâre.   

Doamna Burcioagă Mihaela, Secretar general,  dă citire celor 3 anexe la proiectul de hotărâre. Se 

trece la discuții:  

1. Dl. primar Tofan Găbișor: Încercăm să suplinim lipsa șefului S.V.S.U. pentru că nu avem pe 

nimeni angajat. Pentru voluntari folosim muncitorii, care sunt buni la toate, ca să putem interveni 

la evenimente.  

2. Dna. Burcioagă Mihaela, Secretar general: Sunt trei anexe, cu resursele materiale, umane și 

financiare alocate pentru anul acesta pe linia situațiilor de urgență.  

Întrucât nu mai există discuții, se trece la vot. Cu 15 voturi „pentru”, nici un vot „împotriva”  

şi nici o „abţinere”,  proiectul de de hotărâre privind aprobarea Planului local pentru 
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asigurarea cu resurse umane, materiale și financiare destinate prevenirii și gestionării 

situațiilor de urgență pentru anul 2023, la nivelul U.A.T. Comuna Stănilești, județul Vaslui, 

este aprobat.  

Se trece la discutarea următorului punct înscris pe ordinea de zi a ședinței: 

10. Proiect de hotărâre privind aprobarea Protocoalelor de colaborare încheiate între 

Ministerul Muncii și Protecției Sociale și Unitatea Administrativ Teritorială Comuna 

Stănilești, județul Vaslui, în vederea implementării proiectului ”HUB de servicii MMPS-SII 

MMPS”, cod MySmis 130963.  

 Domnul primar Tofan Găbișor, dă citire referatului de aprobare, proiectului de hotărâre.   

Doamna Burcioagă Mihaela, detaliază obiectul protocoalelor de colaborare.  

Întrucât nu mai există discuții, se trece la vot. Cu 15 voturi „pentru”, nici un vot „împotriva”  

şi nici o „abţinere”,  proiectul de de hotărâre privind aprobarea Protocoalelor de colaborare 

încheiate între Ministerul Muncii și Protecției Sociale și Unitatea Administrativ Teritorială 

Comuna Stănilești, județul Vaslui, în vederea implementării proiectului ”HUB de servicii 

MMPS-SII MMPS”, cod MySmis 130963, este aprobat.  

 Sunt finalizate proiectele de hotărâre înscrise pe ordinea de zi a ședinței.  

 Domnul primar Tofan Găbișor, aduce la cunoștința Consiliului Local necesitatea informării 

asupra Raportului de audit Nr. 98916/13.12.2022 și a Deciziei Nr. 39/11.01.2023 emisă de către 

directorul adjunct al Camerei de Conturi Vaslui, acte încheiate în urma misiunii de audit financiar 

asupra contului de execuție pe anul 2021. 

 Se procedează la citirea punctuală a neregulilor constatate, precum și a măsurilor și 

termenelor dispuse.  

 Se trece la discuții: 

1. Dl. consilier local Zaharia Liviu: Referitor la propietățile neîngrijite, cum le identificăm? Sunt 

care sunt nelocuite, sau la care proprietarii sunt decedați și moștenitorii sunt plecați din țară.  

2. Dna. Burcioagă Mihaela, Secretar general: Criteriile urmează a fi stabilite printr-un 

regulament care urmează să fie aprobat prin hotărâre de consiliu local. Puteți face propuneri în 

acest sens.  

3. Dl. consilier local Zaharia Liviu: Mai durează cu prezentarea raportului? Eu trebuie să plec, 

mă scuzați.  

4. Dna. Burcioagă Mihaela, Secretar general: Trebuie finalizată prezentarea în cadrul acestei 

ședințe. Termenul legal de prezentare este de 10 zile de la comunicare, în prima ședință.  

5. Dl. primar Tofan Găbișor: Revenim. Deci sunt 11 măsuri, pe care ați văzut, le detaliem pe 

rând. Referitor la acestea, cele mai sensibile sunt referitoare la finalizarea investiției cu înființarea 

parcului de joacă de la Pogănești, amenzile, munca în folosul comunității și cea mai delicată este 

recuperarea taxei neîncasate de la gunoi, din 2020, care devine imputabilă în 2024. Suma de 

recuperat se ridică la aproape 2 miliarde de lei vechi. La A.D.I.V. s-au declarat 3950 beneficiari și 

se plăteau serviciile pentru cei declarați, dar se prestau servicii doar undeva la 2000 persoane. 

Întrebarea este de unde recuperăm banii? De la populație? 
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6. Dl. consilier local Crețu Dorin: Și cine trebuia să se ducă să recupereze sumele? Primarul cu 

geanta din poartă în poartă? Normal că funcționarii publici trebuiau să încaseze.  

7. Dl. primar Tofan Găbișor: Nu înțelegeți. Ce să plătească oamenii dacă în perioada februarie 

2020 – decembrie 2020 90% din populație nu au știut că trebuie să plătească gunoiul? Taxa de 

gunoi se încasa pe bază de declarație de impunere. Abia în 2021, am modificat numărul de 

beneficiari reali, la aproximativ 2400 cetățeni. Diferența între ce s-a plătit și ce nu s-a încasat nu 

se poate recupera. Sunt aproximativ 100.000 lei. O să fie debit de recuperat între fostul primar și 

actualul primar.  

8. Dl. consilier local Crețu Dorin: Cine trebuia să îi înștiințeze? 

9. Dl. primar Tofan Găbișor: Domnule, Curtea de Conturi a cerut notă de relații și la fostul 

primar, la domnul Zaharia Liviu și la compartimentul contabilitate. Domnul a scris la motive “din 

cauza pandemiei” și că avea de gând să rezolve situația “după alegeri”. O altă problemă este cu 

apa, dar acolo s-au luat măsuri deja. Ne trebuie o evidență clară, facturi, încasarea penalităților. 

Dar am rezolvat și la Stănilești și la Pogănești.  

Fiind finalizate discutiile cu privire la problemele inscrise pe ordinea de zi a şedinţei 

ordinare a Consiliului Local al comunei Stanilesti, judeţul Vaslui, din data de 03.02.2023,  se 

declară şedinţa încheiată. 

  Drept pentru care s-a incheiat prezentul Proces-Verbal. 

 

          PRESEDINTE DE SEDINTA,                                                                                                           

               CONSILIER LOCAL,             Secretar general al comunei Stănileşti, 

                MITROFAN TEODOR                  BURCIOAGĂ MIHAELA  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Întocmit: Secretar general al comunei Stănileşti, Burcioagă Mihaela  

 

  

 

 

 

 


